



**ONTARIO PROVINCIAL POLICE
POLICE PROVINCIALE DE L'ONTARIO**

**MISSING PERSON
PERSONNE DISPARUE**



**\$50,000 REWARD
RÉCOMPENSE DE 50 000 \$**

The Government of the Province of Ontario is offering a reward in the amount of fifty thousand dollars (\$50,000) for information leading to the arrest and conviction of the person or persons responsible for the disappearance of Scott JUDGE.

On October 1, 2003, Scott JUDGE, 38 years of age, was last seen in the bush in the Elbow Lake area near KINGSTON, Ontario. Hunters found many of JUDGE's personal belongings in the area but police have not located JUDGE.

Any person having information regarding the person(s) responsible for the disappearance of Scott JUDGE should communicate immediately with the Director of the Criminal Investigation Branch, Ontario Provincial Police at 1-888-310-1122 or (705) 329-6111, their nearest police authority, or Crime Stoppers.

This reward will be apportioned as deemed just by the Minister of Community Safety and Correctional Services for the Province of Ontario and the Commissioner of the Ontario Provincial Police.

Julian Fantino,
Commissioner.

777 Memorial Avenue,
Orillia, Ontario, Canada
L3V 7V3
Date: February 15, 2006

Telephone: (705) 329-6950
Facsimile: (705) 329-6077

Le gouvernement de la province de l'Ontario offre une récompense de cinquante mille dollars (50 000 \$) pour toute information permettant d'arrêter et de condamner la ou les personne(s) responsable(s) de la disparition de Scott JUDGE.

Scott JUDGE, âgé de 38 ans, a été vu pour la dernière fois le 1^{er} octobre 2003 en forêt dans les environs du Lac Elbow près de KINGSTON, Ontario. Des chasseurs ont retrouvé plusieurs de ses effets personnels à cet endroit mais la police n'a toujours pas retrouvé Scott JUDGE.

Quiconque posséderait des renseignements sur la ou les personne(s) responsable(s) de la disparition de Scott JUDGE de communiquer immédiatement avec le directeur des enquêtes criminelles, Police provinciale de l'Ontario, au 1 888 310-1122 ou (705) 329-6111, avec le poste de police le plus proche ou avec Échec au crime.

Le partage de la récompense s'effectuera de la manière jugée équitable par le ministre de la Sécurité communautaire et des Services correctionnels de la province de l'Ontario et la commissaire de la Police provinciale de l'Ontario.

Julian Fantino,
Commissaire

777, avenue Memorial
Orillia (Ontario) Canada
L3V 7V3
Date : le 15 février 2006

Téléphone : (705) 329-6950
Télécopieur : (705) 329-6077